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………………………….   ……………………………. 

Agnetha Mbuyamba RBU  Urban Fernquist     SRF 

  

Närvarande 

Ledamöter: ordförande Agnetha Mbuyamba          RBU  

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

Urban Fernquist SRF  

 Margareta Lilliestråle FA 

 Åsa Borgström  NHR 

 

Sekreterare:   Kerstin Johnsson 

 

Tjänstemän: avdelningschef  Anna-Lena Christensson Österberg 

 enhetschef  Toni Mellblom 

    

 

Meddelat frånvaro:  Pia Nyström, Attention Stockholms stad 

   Birgitta Rehnby HSO/RMT 

 Håkan Wiegandt enhetschef 

 Leif Jarlebring  enhetschef  

  

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, kl. 15.00-

16.00.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

Till övriga frågor anmäldes frågan om, medelstilldelningen för utbildning av 

hörsel- och syn instruktörer. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 
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Urban Fernquist utsågs att tillsammans med ordföranden Agnetha Mbuyamba 

justera dagens protokoll.  

 

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

 Protokollet skickas via mail för godkännande till protokolljusterarna den 13/4 och 

det undertecknas på nästkommande möte. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2010-02-25 bordlades till den 6 maj, då det inte utsänts till 

ledamöterna.  

 

§ 6. Information om ärenden till kommande nämnd 

a) Anna-Lena informerade om tre-åringen, som togs på förvaltningsgrupp den 6/4 

och som kommer att behandlas på stadsdelsnämnden den 15/4.  

Stadsdelen har en förväntad befolkningsökning med kommande inflyttning i Norra 

Djurgårdsstaden. Jämfört med tidigare år, samma period, så har nu förvaltningen 

förbrukat mer medel, en bidragande orsak är försäkringskassans mer restriktiva 

regel som indikerar en ökning av försörjningsstöd.  

Rådet frågade vad det är ytterligare som kostar. 

Anna-Lena svarade att förvaltningen har ökade placeringskostnader inom 

äldreomsorgen. De ”äldre-äldre” kräver bland annat dyrare vårdplaceringar.  

Rådet tyckte det var bra att förvaltningen i tre-åringen uppmärksammat och gör 

prioriteringar med, särskilt stöd till barn. 

Rådet ställer sig positivt till att öka jobbtorgets insatser för fler personer med 

funktionsnedsättningar och rekommenderar SdN att även öka OSA-platser för 

funktionsnedsatta. 

Rådet ansåg vidare att förvaltningens ambition när det gäller tillgängligheten var 

låg. Att göra inventeringar kan vara en bra metod, men ambitionen måste vara att 

leva upp till plan- och bygglagens krav på undanröjande av enkelt avhjälpta 

hinder, som borde ha åtgärdats senast 2010.  

Rådet ställer sig bakom förvaltningens ambitioner att bygga fler tillgängliga 

bostäder. En helhetssyn kräver även ambitioner att tillgängliggöra sysselsättning, 

kultur- och fritidsaktiviteter. 

Rådet påpekade åter att, konventionen om rättigheter för personer med 

funktionsnedsättning, nu måste implementeras i stadsdelens olika 

verksamhetsområden. 

Rådet frågade också vilken myndighet det är som nu har tillsynsansvaret för 

personlig assistans.  

Frågan sätts upp på balanslistan och besvaras senare.  

Rådet uttryckte också att det var bra att kvalitetskrav av korttidstillsyn 

uppmärksammats. 

 

b) Anna-Lena informerade vidare om att upphandlingen inom utförardelarna inom 

socialpsykiatrin avbrutits. Upphandlingen av personlig assistans hade mbl-
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förhandlats dagen innan, vilket innebära att om upphandlingen genomförs och en 

privat utförare tar hem anbudet kommer personlig assistans, på Östermalm 

framöver endast att utföras av privata aktörer. Detta kommer att gälla från den 

1/10-10 

Rådet ställde sig kritiskt till att brukarna av personlig assistans inte tillfrågats 

innan beslut fattas om att avveckla ett kommunalt utföraralternativ. 

Anna-Lena framförde rådets synpunkter till stadsdelsdirektören och presidiet, den 

8/4. 

 

 

§7. Information från familjeenheten, samt barn med funktionsnedsättning 

Toni, informerade om en mindre omflyttning hos biståndshandläggarna och all alla 

handläggare genomgått en utbildning om riktlinjer inom SoL och LSS som gäller 

för hela staden. Toni berättade också ur innehållet i föräldrautbildningen, KOMET. 

Rådet undrar över vad som händer med barnen som har assistans mindre än 20 

timmar, efter försäkringskassans nya riktlinjer. Frågan sätts upp på balanslistan 

och besvaras senare. 

Stadsdelen har tilldelats 900 tkr, centralt från staden för personer med 

neuropsykiatriska diagnoser, dessa medels fördelas både inom barn- och 

vuxendelen. Alla stadsdelar har fått medel, men olika belopp utifrån befolkning 

och resursfördelningssystemet. 

Rådet frågade om, föräldrar får information om Lövåsmodellen när barnen fått  

autismdiagnos  

Frågan sätts upp på balanslistan och besvaras senare 

 

§8. Information från Stöd och serviceenheten 

Punkten togs av Anna-Lena  

 

§ 9. Avstämning från balanslistan 

Inga frågor fanns på listan. Sekreteraren informerade om att det på stadsdelen 

kommer att finnas en hörslinga som kan användas på sammanträden för personer 

med hörapparater. 

Avstämning gjordes av den nya mötestiden och alla var enade om att det fungerar 

bättre och framöver kommer dessa möten börja kl 15.00 med enskild överläggning 

för rådet med början kl 14.30.  

Samtliga ledamöter i rådet finns nu presenterade på Östermalms hemsida med  

telefon och mailadress. 

 

§ 10. Övriga frågor. 

Rådet undrade över de medel om 30 000 kr som tilldelats för utbildning av hörsel- 

och syninstruktörer. Frågan sätts upp på balanslistan och besvaras senare 

 

§ 14. Avslutning  

Ordföranden Agnetha Mbuyamba tackade alla närvarande och avslutade mötet 

som slutade kl 16.00. 


